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Protokół nr LVII/2023 z LVII sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 23 listopada 2023 r. 
w Szkole Podstawowej w Podkowie Leśnej przy ul. Jana Pawła II 20 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 19.00 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych 15 
radnych, lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał informacje 
o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na sali obrad). Wyjaśnił 
ponadto, że z powodu popołudniowej awarii oświetlenia w CKiIO, sesja została przeniesiona do 
Szkoły Podstawowej i z tego względu rozpoczęła się z półgodzinnym opóźnieniem. Informacja  
o zmianie miejsca i godziny została rozplakatowana i rozpowszechniona drogą elektroniczną. 
Przewodniczący RM zapytał przy tym, czy radni nie wyrażają sprzeciwu wobec faktu zmiany miejsca  
i godziny rozpoczęcia obrad – uwag nie zgłoszono. 
 
W posiedzeniu, poza radnymi, udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta, obsługa 
prawna oraz inni przedstawiciele UM i jednostek organizacyjnych i mieszkańcy. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami.  
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040;  
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok;  
3. ustanowienia pomników przyrody; 
4. przyjęcia „Programu współpracy Miasta Podkowa Leśna na rok 2024 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”; 

5. wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym nieruchomości, w której 
znajduje się księgarnia; 

6. ustanowienia w Mieście Podkowa Leśna wieloletniego programu osłonowego "Posiłek w 
szkole i w domu" na lata 2024-2028; 

7. podwyższenia kryterium dochodowego dla osób, dzieci i uczniów objętych wieloletnim 
rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 oraz zasad zwrotu 
tych wydatków. 

VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
VIII. Sprawy różne.  

IX. Zamknięcie sesji.     
 

III. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu  
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
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Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr LVI/2023 z LVI sesji RM przeprowadzonej 26 października 2023 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy LVI sesją RM 
przeprowadzoną 26 października 2023 r. a LVII sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik  
Nr 2 do protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że 4 listopada br. wraz z Burmistrzem Miasta 
uczestniczył w uroczystych obchodach 90-ciolecia konsekracji kościoła św. Krzysztofa w Podkowie 
Leśnej.  

Do RM wpłynęły:  

 - projekt budżetu na rok 2024 i projekt WPF na lata 2024-2040 - dokumenty będą opiniowane przez 
komisje na posiedzeniu w dniu 29 listopada br., 

- uwagi Urzędu Skarbowego w Grodzisku Maz. do oświadczeń majątkowych 4 radnych – po zebraniu 
wyjaśnień zostaną one opublikowane w BIP Miasta,  

- skarga mieszkanki dot. braku dostawy wody pitnej – skarga została rozpatrzona przez KSWiP, 
projekt uchwały w tej sprawie zostanie włączony do porządku obrad kolejnej sesji RM. 

KSWiP na wspólnym posiedzeniu z KSS rozpatrzyła złożony przez mieszkańca wniosek o nazwanie 
jednego z podkowiańskich rond imieniem prof. Kazimierza Michałowskiego.  

RM przeszła przeprowadzoną przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki kontrolę prawidłowości 
przeprowadzenia procedury wyboru ławników – wyniki kontroli będą prawdopodobnie dopiero w 
przyszłym roku. 

W dniu dzisiejszym RM otrzymała pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Warszawie informujące o 
wyborach uzupełniających ławników do sądów powszechnych. W przyszłym tygodniu zostanie 
ogłoszony nabór kandydatów na ławników.  
 
Przewodniczący RM nawiązał kontakt z mieszkańcem, który posiada zasoby filmowe sprzed 50-70 lat 
z różnych uroczystości obchodzonych w Podkowie Leśnej. Być może uda się, aby Miasto 
sfinansowało zdigitalizowanie tych materiałów celem ich późniejszego wykorzystania podczas 
obchodów 100-lecia Miasta. 
 
VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VI ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR o 
przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie 
zostały zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie przez KGiR (po 5 głosów za). 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
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Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 420/LVII/2023. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 421/LVII/2023. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KSS i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 422/LVII/2023. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Podkowa Leśna na rok 
2024 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KSS i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 423/LVII/2023. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości, w której znajduje się księgarnia 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KGiR i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
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Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. Dodała, że wyrażono wiele pozytywnych opinii nt. działania podkowiańskiej księgarni. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 424/LVII/2023. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia w Mieście Podkowa Leśna wieloletniego programu 
osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KSS i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 425/LVII/2023. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi podwyższenia kryterium dochodowego dla 
osób, dzieci i uczniów objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024-2028 oraz zasad zwrotu tych wydatków 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KSS i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 426/LVII/2023. 
 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania 
radnych. 
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VIII. Sprawy różne 
 
W tym punkcie radni poruszyli tematy dotyczące: 
- obiadów w przedszkolu i w szkole dla dzieci z Ośrodka dla Cudzoziemców w Podkowie Leśnej - 
Dębaku (radne K. Likhtarovich, M. Eckhoff, E. Barucka, A. Rotfeld-Paczkowska), 
- konieczności utwardzenia terenu CKiIO przy ul. Świerkowej (radny W. Sancewicz), 
- oznakowania studzienek hydrantowych (radna E. Barucka), 
- ustawienia kosza na śmieci przy bankomacie usytuowanym przy stacji WKD Podkowa Leśna 
Główna (radna E. Barucka), 
- projektu InPostu (radna M. Eckhoff),  
- problemu ustawicznego zapełniania jednego z ulicznych koszy na śmieci przez mieszkańców 
dzielnicy Brwinowa - Wille Borki (radna B. Majewska), 
- kwestii przygotowania Miasta do zimy i odśnieżania ulic (radny W. Sancewicz), 
- podziękowań za szybką reakcję na apel o ustawienie skrzynki na narzędzia na cmentarzu (radna A. 
Olejniczak-Siara) 
- chodnika na ul. Brwinowskiej (radna B. Majewska), 
- remontu schodów prowadzących na taras Pałacyku (radna M. Eckhoff), 
Do poruszonych kwestii ustosunkowali się Burmistrz Miasta A. Tusiński oraz Dyrektor Przedszkola 
Miejskiego D. Staszewska. 
Ponadto Burmistrz Miasta przekazał informację o awarii sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu  
ul. Gołębiej i drogi 719. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przypomniał, że kolejna sesja RM planowana jest na 19 grudnia br.  
 
Mieszkanka przekazała informację o swoim uczestnictwie w tegorocznym kongresie Open Eyes 
Economy Summit, w tym m.in. w sesji poświęconej energii społecznej związanej z sektorem 
organizacji pozarządowych. Dodała, że na potrzeby tego Kongresu powstał raport pn. „Generator 
społecznej energii” i jeden jego egzemplarz wręczyła Przewodniczącej KSS. 
 
IX.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych spraw o godz. 19.58 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za 
udział w obradach i zamknął LVII sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
        /-/              /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
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Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Gospodarki i Rozwoju  
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
CKiIO - Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 

 
 
 
 
 


